



Naturskyddsföreningen i Finspång

Protokoll fört vid styrelsemöte den 10 oktober 2023 i Trummis

Närvarande: Bo Tufvesson, Sven-Erik Pettersson, Eva Haraldsson, Bo Karlsson, Ingvar Tibblin, Anki Arvidsson och Per Nyling

- § 1 **Mötet öppnades.** Ordförande öppnade mötet, hälsade välkommen till mötet.
- § 2 **Dagordningen** upplästes och godkändes.
- § 3 **Föregående mötesprotokoll** lästes igenom, godkändes och lades till handlingarna. Eva får ny chans att anmäla oss som medlem till Brostugans Örtagård.
- § 4 **Ekon. rapport**
- På plusgirot 7104 kr och på Landshypotek bank 64 133 kr. Inga obetalda räkningar.
 - Godkändes räkning från Bo K på ersättning för transport av slätterbalk vid några tillfällen, 1984 kr. Han skickar till Peder.
 - Godkändes reseersättning till Eva för hämtning av Jan-Erik Karlström i Linköping, 185 kr. Hon skickar till Peder.
- § 5 **Aktuella ärenden**
- *Höstprogram*
 - 12/10 Mellantorp Eva skriver rapport.
 - 13/10 Rejmyre Sven-Erik skriver rapport.
 - 15/10 Mossornas dag Utgår
 - 19/10 Bildvisning Ingemar Lind Peder skriver rapport.
 - 20/10 Gruvor 5, Baggetorp Eva skriver rapport
 - 22/10 Städning på Holmsjöhultängen
 - 26/10 Gruvor 6, Marks silvergruva Bo K skriver rapport
 - 3/11 Glans kalkbrott Ingvar skriver rapport
 - 5/11 Stocksjön Bo T skriver rapport ev Ingvar ersättare
 - 9/11 Ny programpunkt kommer.
 - 12/11 Gäddö Ingvar skriver rapport
 - 19/11 Igelfors Bo T skriver rapport
 - 23/11 Kärnskogsmossen Sven-Erik skriver rapport
 - *Funderingar inför vårprogrammet.* Programgruppens förslag tema Vatten hela 2024 men att vi gör program för ett halvår i taget. Godkändes. Idéer under utarbetande är: våtmarker (Holmen), rikkärr, åar, tre öar (Storön i Ormlången, Tisenö och Storön i Näfssjön), vattentäkt och avlopp (Tekniska verken), brunnar (FBB), vatten & klimat, däggdjur, fåglar, växter, djur, trollsländor och småkryp vid vatten.
 - *Förslag till utvidgning av Ysunda naturreservat* Bo T sänder ett positivt svar.
 - *Strategi inför träff med Länsförbundet.* Bo T ber dem föreslå datum. Bestämde att det är följande frågor vi vill diskutera
 1. Arrangemang ska ske i samarbete med aktuell krets. Alltid! Länsförbundet kan INTE köra sitt eget race.
 2. Vad är syftet med skogsgruppen? Vad innebär ”fritt mandat”?
 3. Vi vill ha hjälp med föreläsare! Samordning borde länsförbundet hjälpa till med.
 4. Vi vill att länsförbundet hjälper till med att skapa kontakter med experter inom natur- och miljöfrågor.
 5. Vi kräver att bli inbjudna när riks- och/eller länsförbund kommer till vår krets för att diskutera natur- och miljöfrågor. Det undergräver annars vårt mandat.

§ 6

Rapporter

- *Genomförda programpunkter*
 - 13/9 Föreläsning Eriks Räf 45 pers. Bra
 - 14/9 Gruvor 1 Bagghyttan 33 pers. J-E Karlström fantastisk som alltid.
 - 15/9 Gruvor 2 Meltorpsgruvan 17 pers. Bra kombination gruva+vandring.
 - 17/9 Naturvandring Blå spåret Butbro 9 pers.
 - 19/9 Föreläsning-bildvisning Rovdjur 99 pers.
 - 21/9 Naturvandring Börgöl 17 pers.
 - 22/9 Tåkerns fåglar, Väversunda 13 pers. Fint, tornfalkar och varfågel bl.a.
 - 24/9 Naturvandring på Stegeborgsleden 17 pers.
 - 25/9 Septemberträff på Holmsjöhultängen 17 pers., två nya
 - 28/9 Lindenäs naturreservat, med kommunen 13 pers. (bara våra egna) trevligt reservat
 - 29/9 Naturvandring Näfstorp 37 pers.
 - 1/10 Bleken runt 14 pers.
 - 5/10 Gruvor 3 Sättagruvan och Vånga storgruvefält + Rökstorps Mo 15 pers. Sven-Erik har skrivit till kommunen om nerkörda stängsel vid gruvhålen.
 - 6/10 Naturvandring Mosjön runt 27 pers. (trots regn)
 - 8/10 Gruvor 4 Ruda nickelgruva 15 pers. Duktig berättare.
- *Ordförandetträff i Linköping 13/9* Bo T deltog - föredrag av Anders Wijkman om Klimat- och miljöfrågor. Kretsarna berättade om aktuell verksamhet.
- *Nya medlemmar* Nu 507 st. 3 nya
- *Webmöte om Östgötaleden 25/9* Bo T deltog - Förbindelse från Finspång till Östgötaleden önskas. Bo framhöll att rundslingor bör skapas.
- *Skogsdag 17/9* Ordnad av länsförbundet. Ingvar deltog. Bl.a. redogjordes det för tre olika avverkningsmetoder: blädning, luckhuggning (små hyggen) och överhållen skärm.

§ 7

Skrivelser

- *Regionmöte ÖGOF* Bo T och ev. Per åker.
- *Program från Åtvidaberg* lades till handlingarna.

§ 8

Övriga frågor

- *Extra programpunkt Grosvadsskogen* Kom upp förslag om att vi borde lägga in ett besök vid den gallrade Grosvadsskogen. Sven-Erik kontaktar K-G Gustavsson.
- *Länsstämman 2024* Vi har ansvaret, några idéer till program och lokal kom fram.
- *Ängsgrupp 2024 diskuteras.* Sven-Erik kontaktar Kenneth om datum för ängsskötsel 2024. Visst arbete kan göras på månadsträffarna måndagar. Borde det sättas ut gränser runt den skog vi arrenderar? Bo K och Ingvar är intresserade att ingå om en ängsgrupp bildas.

§ 9

Nästa möte tisdag den **14/11 2023** kl. 18.30 i Alléhotellet. Bo K bokar.

§ 10

Mötet avslutades

Vid protokollet
Eva Haraldsson